



- Naturlandet Rundt
- National cykelrute 7
- National cykelrute 8
- National cykelrute 9
- Lokale cykelruter

- | | | |
|----------------------------|-------------------|---------------------|
| Det sydligste Danmark | Sundruten | Æbleøerne |
| Fra købstad til fiskerleje | Ud i skoven | De lollandske alper |
| Fuglenes fristeder | I havørnens land | Det flade Lolland |
| Oldtidsruten | Skov, kyst og vin | Vilde heste |
| Kyst til kyst | Langs fjorden | |
| Moser, mølle og motion | Nordens drue | |
| Rundt om Sakskøbing | Safari på cykel | |
| Sjov i pedalerne | | |

Overnatning / Accommodation/ Übernachtung

 Oplev Lolland-Falsters mange overnatningsmuligheder. Uanset om du vil sove under åben himmel midt i naturen, bo på et stjerningsfyldt Bed & Breakfast eller nyde komforten på et af hotellerne, så har Lolland-Falster et væld af muligheder. Scan QR-koden for at finde og booke din næste overnatning.

 Discover the many places to stay on Lolland-Falster. Whether you want to sleep under the open sky surrounded by nature, stay in a charming Bed & Breakfast or enjoy the comfort of one of the hotels, Lolland-Falster offers a wealth of options. Scan the QR code to find and book your next stay.

 Entdecke die vielen Übernachtungsmöglichkeiten auf Lolland-Falster. Ganz gleich, ob du unter freiem Himmel mitten in der Natur schlafen, in einem stimmungsvollen Bed & Breakfast wohnen oder den Komfort eines Hotels genießen möchtest, Lolland-Falster bietet dir eine Fülle an Möglichkeiten. Scanne den QR-Code, um deine nächste Übernachtung zu finden und zu buchen.



Webapp / Web App / Web-App

 Udforsk de mange områder på Lolland-Falster med webappen, hvor du får et samlet overblik over spændende oplevelser, attraktioner og praktisk information. Her finder du guides til de hyggelige områder. Scan QR-koderne og gå på opdagelse.

 Explore the many areas of Lolland-Falster with the web app, where you get a complete overview of exciting experiences, attractions and practical information. Here you will find guides to the charming local areas. Scan the QR codes and start exploring.

 Erkunde die vielen Regionen auf Lolland-Falster mit der Web-App, die dir einen umfassenden Überblick über spannende Erlebnisse, Attraktionen und praktische Informationen bietet. Hier findest du Guides zu den gemütlichen und reizvollen Gebieten. Scanne die QR-Codes und geh auf Entdeckungstour.



Cykelvært / Bike Host / Fahrradgastgeber

 Langs ruterne på Lolland-Falster finder du lokale cykelværter, der gør det nemt og trygt at være cyklist. Hos en cykelvært kan du blandt andet få:

- Fyldt din drikkedunk
- Luft i dækkene
- Opladet din elcykel
- Lånt værktøj til små reparationer

Scan QR-koden og find en cykelvært langs ruterne tæt på dig.

 Along the routes on Lolland-Falster, you will find local Bike Hosts who make it easy and safe to explore the area by bike. At a Bike Host, you can for example:

- Refill your water bottle
- Pump up your tires
- Charge your e-bike
- Borrow tools for minor repairs

Scan the QR code and find a Bike Host along the routes near you.

 Entlang der Routen auf Lolland-Falster findest du lokale Fahrradgastgeber, die es einfach und sicher machen, die Region mit dem Fahrrad zu erkunden. Bei einem Fahrradgastgeber kannst du zum Beispiel:

- Deine Trinkflasche auffüllen
- Luft in die Reifen pumpen
- Dein E-Bike aufladen
- Werkzeug für kleine Reparaturen ausleihen

Scanne den QR-Code und finde einen Fahrradgastgeber entlang der Routen in deiner Nähe.



Smag på Lolland-Falster

Taste Lolland-Falster
Schmecke Lolland-Falster

 Her finder du hyggelige caféer, lokale spisesteder og gode madoplevelser, der gør cykelturen endnu bedre. Tag en pause undervejs, nyd en frokost med udsigt, en friskbrygget kop kaffe eller en middag med smag af øernes råvarer. Scan QR-koden og find inspiration til mad og drikke tæt på dig.

 Here, you will find cosy cafés, local eateries and great food experiences that make your cycling trip even better. Take a break along the way and enjoy lunch with a view, a freshly brewed cup of coffee or a dinner inspired by the flavours of the islands. Scan the QR code to find food and drink inspiration near you.

 Hier findest du gemütliche Cafés, lokale Restaurants und schöne kulinarische Erlebnisse, die deine Fahrradtour noch besser machen. Lege unterwegs eine Pause ein und genieße ein Mittagessen mit Aussicht, eine frisch gebrühte Tasse Kaffee oder ein Abendessen mit dem Geschmack der Inseln. Scanne den QR-Code und finde Inspiration zu Essen und Trinken in deiner Nähe.



Lokale oplevelsesruter

Local Experience Routes
Lokale Erlebnisaruten

 Oplev de mange cykelruter i Naturlandet Lolland-Falster, som er oplagte til en dagstur med natur, kultur og oplevelser undervejs. Ruterne fører dig gennem varierede landskaber med smukke kyster, hyggelige landsbyer og spændende seværdigheder. Scan QR-koden og udforsk ruterne i Naturlandet. Her kan du følge dem med GPS, finde inspiration og planlægge din næste cykeltur direkte i appen.

 Discover the many cycling routes in Naturlandet Lolland-Falster, perfect for a day trip filled with nature, culture, and experiences along the way. The routes take you through varied landscapes with beautiful coastlines, charming villages, and exciting attractions. Scan the QR code and explore the routes in Naturlandet. Here, you can follow them via GPS, find inspiration, and plan your next cycling trip directly in the app.

 Entdecken Sie die vielen Fahrradrouten im Naturlandet Lolland-Falster, die sich ideal für einen Tagesausflug mit Natur, Kultur und Erlebnissen unterwegs eignen. Die Routen führen Sie durch abwechslungsreiche Landschaften mit schönen Küsten, gemütlichen Dörfern und spannenden Sehenswürdigkeiten. Scannen Sie den QR-Code und entdecken Sie die Routen im Naturlandet. Hier können Sie diese per GPS verfolgen, Inspiration finden und Ihre nächste Fahrradtour direkt in der App planen.



Naturlandet Lolland-Falster



VisitLollandFalster 



Turistinformation på Lolland-Falster

Tourist Information
Touristeninformationen

 Få hjælp og inspiration til din ferie på Lolland-Falster. Rundt omkring i destinationen finder du de mange infopunkter, der står klar til at hjælpe dig med gode råd og vejledning. Her kan du få tips til overnatning, lokale spisesteder, attraktioner og events i området. Scan QR-koden og find åbningstider og turistinformationer tæt på dig.

 Get help and inspiration for your holiday on Lolland-Falster. Across the destination, you will find many information points ready to assist you with helpful tips and guidance. Here, you can get advice on accommodation, local dining options, attractions, and events in the area. Scan the QR code to find opening hours and tourist information near you.

 Erhalten Sie Hilfe und Inspiration für Ihren Urlaub auf Lolland-Falster. In der gesamten Region finden Sie zahlreiche Informationspunkte, die Ihnen mit Tipps und Beratung zur Seite stehen. Hier erhalten Sie Informationen zu Übernachtungsmöglichkeiten, lokalen Restaurants, Sehenswürdigkeiten und Veranstaltungen in der Umgebung. Scannen Sie den QR-Code, um Öffnungszeiten und Touristeninformationen in Ihrer Nähe zu finden.